
Rada Sportu przy Prezydencie Miasta Suwałk

Protokół nr 3/2018-2023/21
z posiedzenia Rady Sportu przy Prezydencie Miasta Suwałk 

z dnia 13  maja  2021 r.

W  posiedzeniu  Rady  Sportu  przy  Prezydencie  Miasta  Suwałk  udział  
wzięli jej członkowie oraz zaproszeni goście. Po zweryfikowaniu listy obecności stwierdzono,  
że w posiedzeniu uczestniczyło 9 (dziewięciu) członków Rady. 
Pan Piotr Ludwik Zieliński – Przewodniczący Rady Sportu otworzył posiedzenie Rady, powitał
Zastępcę  Prezydenta  Romana  Waldemara  Rynkowskiego,  powitał  również  wszystkich
członków i gości. 
Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty.

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Sportu przy Prezydencie Miasta Suwałk z dnia
03 marca 2021 roku.

2. Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu 
w Mieście Suwałki.

3. Pismo UKŻ Grot.
4. Sprawy różne.

Po  przyjęciu  porządku  obrad  i  protokołu  z  posiedzenia  z  03  marca  2021  r.,  Pan
Przewodniczący  przekazał  głos  Miłoszowi  Stachurskiemu  w  celu  omówienia  planowanych
zmian w projekcie  uchwały  w sprawie  określenia  warunków i  trybu finansowania  rozwoju
sportu w Mieście Suwałki. 

Główne zmiany, które zostały wprowadzone w porównaniu do poprzedniego projektu:
 zrezygnowano z załącznika nr 4 do uchwały (ramowy wzór umowy);
 zmieniono  tabelę  nr  IV  w  zakresie  maksymalnych  kwot  dotacji  na  sporty

drużynowe i indywidualne;
 w naborze wniosków uwzględniono tryb i  termin usuwania błędów formalnych

we wnioskach i warunkach pozostawienia wniosku bez rozpatrzenia
Pan  Jerzy  Czesław Szleszyński  zaproponował  dwie  zmiany   załącznika  nr  2  do  uchwały  
w następującym zakresie:

Lp.
dotychczasowy zapis w projekcie: proponowana zmiana zapisu 

lub treść nowego zapisu:
1. Załącznik nr 2 do uchwały 

Tabela nr 1, Lp. 9
Zdobyte punkty w Systemie Sportu 
Młodzieżowego – liczba punktów x do 
400

Załącznik nr 2 do uchwały 
Tabela nr 1 Lp. 9
Zdobyte punkty w Systemie Sportu 
Młodzieżowego – liczba punktów x do 500

2. Załącznik nr 2 do uchwały
Tabela nr 3, pierwszy poziom rozgrywek 
centralnych w badmintonie
1-2 do 250.000 zł
3-4 do 180.000 zł

Załącznik nr 2 do uchwały
Tabela nr 3, pierwszy poziom rozgrywek 
centralnych w badmintonie
1-3 do 250.000 zł
4 do 180.000 zł

Pan  Wojciech  Winnik  wyraził  swój  niepokój  odnośnie  możliwości  rozliczenia
wysokości  dotacji  w  kwotach  zaproponowanych  w  projekcie.  Dotychczasowy  system
wspierany przez Miasto Suwałki, tj. poprzez stypendia szczególne sprawdzał się bez zarzutów.
Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk przypomniał, że zgodnie z art. 28 ustawy o sporcie można
rozliczać  w ramach dotacji  wiele  wydatków,  a  te  które  zostały  wymienione  ww.  artykule  
to są przykładowe. Poinformował również, że Miasto jest otwarte na współpracę w zakresie
przedmiotowych dotacji oraz współdziałania w rozwiązaniu bieżących problemów.
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Wnioski  Pana  Szleszyńskiego  zostały  zatwierdzone  i  zarekomendowane  przez  Radę
Sportu.

Członkom Rady Sportu przed obradami został wysłany obszerny materiał złożony przez
zarząd  Uczniowskiego  Klubu  Żeglarskiego  „Grot”.  Przewodniczący  Rady  Sportu  pokrótce
wspomniał, czym się klub zajmuje i jakie ma problemy.

Następnie głos zabrał  Zastępca Prezydenta Miasta Suwałki. Potwierdził, że wszystkim
zależy na tym, aby UKŻ „Grot” w dalszym ciągu prowadził swoją działalność. Wspomniał,  
że  odbyło  się  spotkanie  z  OSiR  i  zainteresowanym  klubem,  na  którym  padła  deklaracja
wsparcia finansowego na szkolenie dzieci i młodzieży w zakresie żeglarstwa. Pozostałe aspekty
wymienione w diagnozie, w szczególności wynajem pomieszczeń jest kwestią do dogadania. 

Dyrektor  OSiR  wspomniał,  że  w  przyszłości  planuje  się  odejście  od  sekcji
prowadzonych  przez  Ośrodek.  Każda  sekcja  powinna  funkcjonować  oddzielnie  i  mieć
identyczne  szansę  rozwoju.  Działalność  Ośrodka  powinna  być  skupiona  na  działalności
związanej  z  obiektami  sportowymi.  Ponadto  Dyrektor  odniósł  się  do  możliwości  wynajmu
pomieszczeń  biurowych  oraz  hangarów  Ośrodka  przez  UKŻ  „Grot”.  Największy  problem
stanowi wynajem samochodu na wyjazdy sportowe.

Pan  Janusz  Wiszniewski  Prezes  UKŻ  „Grot”  przyznał,  że  pozyskanie  środków  
w naszym mieście  jest  utrudnione,  a  to  za sprawą sportów drużynowych,  które są  bardziej
popularne niż żeglarstwo (piłka nożna i piłka siatkowa). Prezes potwierdził, że fajnie byłoby
mieć swój samochód na potrzeby własne klubu, niemniej jednak w okresie pandemii ciężko
zorganizować  zbiórkę  i  znaleźć  darczyńców.  UKŻ „Grot”  jest  w  stanie  udźwignąć  koszty
szkolenia  zarówno  grup początkowych  jak  i  zaawansowanych,  tylko  taka  decyzja  powinna
zapaść wcześniej,  przed nowym rokiem budżetowym. Dodatkowo dotacja z Miasta Suwałki
powinna być na podobnym poziomie, a na pewno nie mniejsza.

Pan Przewodniczący ma nadzieję, że sprawa z klubem żeglarskim zostanie wyjaśniona 
i w jego odczuciu władzom Miasta również zależy na rozwoju żeglarstwa w Suwałkach.

Pan Maciej Tyczkowski poprosił dyrektora OSiR o pomoc przy przygotowaniu sprzętu
żeglarskiego do sezonu letniego. Dyrektor wyraził chęć pomocy.

W  sprawach  różnych  Pan  Przewodniczący  podkreślił  dobrą  decyzję  o  kontynuacji
stypendium  olimpijskiego  zawodniczce  Marii  Magdalenie  Andrejczyk,  wskazał  jej  ostatni
bardzo dobry  wynik  na  zawodach w Chorwacji.  Zachęcił,  aby większym wsparciem objąć
sportowców uprawiających lekką atletykę.

Ponadto  pan Przewodniczący  wspomniał,  że  w 2022 r.  w województwie  podlaskim
odbędzie się Ogólnopolska Olimpiada Młodzieży w Sportach Halowych, w tym między innymi
w szachach. Ma przy tym ogromną nadzieję, że władze Miasta po raz trzeci doprowadzą, aby
zawody w szachach w ramach OOM odbyły się w Suwałkach. Ponadto Pan Bartosz Jasiński
również wyraził zainteresowanie rozegraniem w Suwałkach zawodów w piłce siatkowej.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Suwałk  podkreślił,  że  rozwój  lekkiej  atletyki  jest
kierunkiem odpowiednim. Zostały podjęte specjalne działania, aby kontynuować współpracę  
w zakresie wsparcia zawodniczki i jej trenera.

Pani Beata Marianna Harasimowicz podkreśliła, aby Lekkoatletyczny Uczniowski Klub
Sportowy „Hańcza” kładł większy nacisk na promocje swoich działań, gdyż nie do wszystkich
dociera  np.  informacja  na  temat  planowanych  treningów.  Dobrym pomysłem  na  promocję
lekkiej  atletyki  byłaby organizacja  cyklicznego memoriału im.  Jadwigi  Olbryś,  podobnego  
na wzór w Olecku. 

Ponadto stwierdziła, że to jest dobry czas, aby klub żeglarski rozpoczął swoje działania
bez ingerencji OSiR. Pochwaliła również klub za organizację cyklicznej imprezy pn. Regaty  
o Puchar Prezydenta Miasta Suwałk, która stanowi eliminacje do Mistrzostw Świata. 

wyciąg sporządził: Przewodniczył :
Miłosz Stachurski Piotr Ludwik Zieliński
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